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PLANENERINGENS AKTUALITET   
 

Skellefteå är i början av en exceptionell utvecklingsfas. Inte minst 
som en följd av Northvolts etablering. Centerpartiet ser positivt på 
detta. Vi ser samtidigt att det saknas ett helhetstänk. Vi saknar 

planer för vårt omland i utvecklingen. Vi vill att det satsas på 
utveckling i hela kommunen. Vi vill att det ska finnas aktuella planer 

för hela vår kommun.  
 
Plan- och bygglagen1 säger att varje kommun ska ha en aktuell 

översiktsplan, som omfattar hela kommunen. Fördjupade 
översiktsplaner kan upprättas för mindre delar av kommunen och 

gäller parallellt med hela kommunens översiktsplan. Hur ser det då 
ut i Skellefteå? Översiktsplanen är från 1991. En plan som själv 
säger att en översyn bör göras var 3-5:e år. Som exempel på 

fördjupade översiktsplaner har vi till exempel Kåge (från 1999), Jörn 
(från 1991), Boliden (från 1987).  

 
Plan- och bygglagen2 säger vidare att Kommunfullmäktige ska minst 
en gång under mandattiden pröva om översiktsplanen är aktuell.  

 
 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 
 

• Anser du att en översiktsplan från 1991 är aktuell? 

• Vilka fördjupade översiktsplaner anser du vara aktuella? 
• Vilka fördjupade översiktsplaner anser du behöva uppdateras? 

• Hur avser du att säkerställa kommunens skyldighet att ha en 
aktuell översiktsplan som omfattar hela kommunen? 

 
 
Håkan Andersson, Centerpartiet 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
1 Plan- och bygglagen, kapitel 3, § 1 
2 Plan- och bygglagen, kapitel 3, § 27 


